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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:494 Licensjakt och försäljning av sälprodukter

De senaste åren har antalet sälar ökat dramatiskt utmed Sveriges kustlinje, och 
de vållar allvarliga skador för kustfisket. Detta medför en stor ekonomisk 
börda, då det kustnära fisket har problem både med svaga fiskbestånd och med 
parasiter som sprids av sälarna. 

En licensjakt som utformas på liknande sätt som dagens regionala skyddsjakt 
skulle inte hota sälbestånden. Snarare kan detta vara ett sätt att minska 
konflikten mellan sälarna och fiskenäringen, som känner av ökade skador på 
fiskeredskap och fångster. Kustfisket är en näringsgren med långa anor som är 
viktigt att bevara. 

Dagens EU-lagstiftning omöjliggör också handel med svenska sälprodukter, 
både vad gäller kött- och skinnprodukter. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Tänker statsrådet se över en större licensjakt för att bromsa sälpopulationens 
stora tillväxt, och tänker statsrådet ta initiativ till att utreda frågan om handel av 
kött- och skinnprodukter och ta med sig det till EU eftersom incitamenten att 
jaga säl behöver bli större?

………………………………………

Runar Filper (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-04
Besvaras senast
2019-04-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


